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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:830 Skador för fiskare i Östersjön

Havs- och vattenmyndigheten uppskattade förra året att det finns nära 45 000 
sälar i Östersjön. Därtill finns det mellan 8 000–11 000 vikare i Bottenhavet. 
Antalet sälar ökar i Östersjön och det är många yrkesfiskare som märkt av 
detta. Många yrkesfiskare har berättat om skador på fiskeredskapen som 
orsakats av sälen och att sälarna äter upp deras fiskefångst. Havs- och 
vattenmyndigheten betalar varje år ut ett viltskadeanslag till fiskare som fått 
sina redskap skadade eller har förlorat fångst. Sälstammen har blivit tillräckligt 
stor och etablerad för att bli ett problem.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Kan statsrådet tänka sig att vidta några nya initiativ med syfte att underlätta 
situationen och minska på skadorna för landets yrkesfiskare?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-02-19
Besvaras senast
2016-03-02 kl. 12.00


